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Z  A  P  I  S  N  I  K 

PETNAESTE  SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Datum i vrijeme: 28. prosinca 2018. g. u 10,00 sati. 

Mjesto: kabinet informatike (17). 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Radmila Luketina, Josip Kosović, Mate Maslać i Željko Matić. 

Odsutni: Martina Mutapić (o) i Angela Jović (o). 

Ostali prisutni: Momir Sumić, ravnatelj, Zrinka Bokšić, voditeljica računovodstva i Tomo Doko, tajnik.  

 

Sastanak je otvorio predsjednik Školskog odbora Mario Puharić i nakon utvrđivanja kvoruma predložio 

slijedeći  

dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika 14. sjednice   

2. Usvajanje trogodišnjih financijskih planova 2019.-2021. godina 

3. Usvajanje Pravilnika o zaštiti, nadzoru nad prikupljanjem, obradi i korištenju osobnih podataka 

Razno 

 

Predsjedatelj je nadopunu dnevnog reda s trećom točkom obrazložio potrebom da se materija regulira s 

donošenjem predloženog Pravilnika.   

Predloženi dnevni red s nadopunom su članovi Odbora jednoglasno usvojili. 

 

Ad1)  Predsjedatelj je pozvao članove Odbora da se izjasne po pitanju zapisnika s četrnaeste sjednice, a 

kako se nitko nije javio za riječ stavio je zapisnik na usvajanje. Školski odbor je jednoglasno usvojio 

zapisnik. 

Ad2)  Prijedlog financijskih planova za 2019. i projekciju za 2020. i 2021. godinu iznijela je Zrinka 

Bokšić. Nakon njenog izlaganja kratko je o financijskim planovima diskutirao ravnatelj, a s obzirom da su 

parametri za financijsko planiranje zadani nije bilo dodatne rasprave. Predsjedatelj je pozvao članove 

Odbora da se izjasne o predloženim planovima te su isti jednoglasno usvojeni. 

AD3) Obrazloženje materijala pod točkom 3 su uvodno dali ravnatelj i tajnik škole, a u raspravi su 

sudjelovali i Željko Matić i Mario Puharić. Kako je problematika koju obrađuje predloženi Pravilnik 

veoma složena i s obzirom da Škola ima ugovor s vanjskim suradnikom zaključeno je da se predloženi 

Pravilnik stavi na usvajanje a problematika se i dalje treba pratiti. 

Prisutni članovi Odbora su jednoglasno usvojili predloženi Pravilnik. 

AD4) Pod točkom razno nije bilo prijedloga za raspravu. 

 

Sastanka je završen  u 10,55 sati. 

 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko                Mario Puharić 


